
 

Dotaz pana J. Hampla na ZMČ č. 19 dne 10.5.2021 

 
Pan Hampl se v souvislosti s plánovanou výstavbou MÚK Beranka zeptal na vybudování cyklolávky 

přes D11, aby byla zajištěna trasa během této výstavby. 

Dále se zeptal, jestli se někdo zabývá zkapacitněním 510 a informoval, že součástí dokumentace je 

studie rizikovosti, bezpečnostní audit a kapacitní posouzení, které nevychází v rámci rozšiřování okruhu 

moc dobře. 

Místostarostka, paní Eva Alexová na oba dotazy částečně odpověděla. Paní místostarostka doplní 

odpovědi ještě písemně. 

 


